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Algemene vergadering van de IJsclub Oranjewoud gehouden op 17 oktober 1960 in 
zaal “Tropenfauna” Oranjewoud. 
 
Volgens presentielijst zijn aanwezig 15 leden en 6 bestuursleden. 
Alvorens met het afwerken der agenda wordt begonnen, wordt een minuut stilte in 
acht genomen wegens het overlijden van de voorzitter van de IJsclub de heer 
Lammert Hepkema. 
1. 
Hierna wordt overgegaan tot het lezen der notulen van de vorige ledenvergadering. 
Deze worden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
2. 
Er is slechts 1 ingekomen stuk tw een schrijven van de KNSB betreffende de 
mogelijkheid tot deelname aan de Nationale Sporttoto. Hieruit blijkt dat hieraan zeer 
veel werkzaamheden zijn verbonden, terwijl de meeste leden der IJsclub, die wel aan 
de Toto willen deelnemen, dit reeds doen uit hoofde van hun lidmaatschap van een 
voetbalvereniging. Besloten wordt de ontwikkeling van een en ander eerst maar eens 
af te wachten. Mogelijk dat er binnen korte tijd toch een geheel nieuwe sporttoto tot 
stand komt. 
3. 
Het jaarverslag wordt door de secretaris gelezen en eveneens goedgekeurd. 
4. 
Uit het jaarverslag van de penningmeester blijkt, dat de ontvangsten hebben 
bedragen totaal ƒ 1053,06, de uitgaven ƒ 573,03, zodat het saldo per 1 nov ’60 
bedraagt ƒ 480,03. Saldo per 1/11’59 ƒ 206, derhalve een vooruitgang van ƒ 274,03. 
Geen der aanwezigen heeft hierover een op- of aanmerkingen, zodat het beheer van 
de penningmeester wordt goedgekeurd. 
5. 
Bij monde van de heer P. Boersma Sr, die met de heer L. Kooistra de boeken heeft 
nagezien, wordt medegedeeld dat alles in orde is bevonden. De penningmeester 
wordt derhalve decharge verleend en voor zijn werkzaamheden in dezen dank 
gebracht. 
6. 
Hierna volgt de bestuursverkiezing. In verband met het overlijden van de heer 
Hepkema, de voorzitter der IJsclub, is er voor deze plaats een vacature. Voorts zijn 
aftredend de heren Seinstra en R. Hoeksma, van wie de laatsgenoemde zich niet 
herkiesbaar stelt. Door het bestuur is als candidaat voor de vacature Hepkema 
gesteld de heer Sleiffer. Na de gehouden stemming blijkt, dat de heer Seinstra 20 
stemmen heeft gekregen, Sleiffer 19, H. v/d Meulen 2, P. Boersma Sr. 7, P. Boersma 
Jr. 2, S. Hoekstra 7, J. v/d Veen 1, R. Hoeksma 2 en G.H. Nijdam 2. Hieruit volgt dat 
de heer Seinstra is herkozen en de heer Sleiffer als nieuw bestuurslid is benoemd. 
Op de heer P. Boersma Sr. en S. Hoekstra zijn elk 7 stemmen uitgebracht, zodat 
herstemming nodig blijkt te zijn. De heer Hoekstra laat weten, dat hij wegens 
tijdgebrek niet in staat zal zijn een eventuele benoeming te accepteren. De uitslag 
van de 2de  stemming is als volgt: P. Boersma Sr. 11, P. Boersma Jr. 4 en S. 
Hoekstra 6 zodat de heer P. Boersma Sr. als bestuurslid in de vacature Hoeksma is 
gekozen. 
Nadat de heren Sleiffer en Boersma is gevraagd of zij deze benoeming aannemen, 
hetgeen zij bevestigen, wordt door de voorzitter de hoop uitgesproken, dat de 
samenwerking met hen zeer prettig zal mogen zijn. Ook voor de heer Seinstra is dit 
van toepassing. De heer Hoeksma wordt nog dank gebracht voor het vele werk dat 
hij als bestuurslid heeft verricht en de hoop wordt uitgesproken, dat wij in de 
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toekomst niet vergeefs een beroep op hem zullen doen. Hoeksma zegt zijn 
medewerking in dezen toe. 
7. 
Benoeming lid kascommissie. In de plaats van de heer Boersma Sr. wordt gekozen 
de heer S. Hoekstra, zodat de kascommissie voor het seizoen 1960/1961 zal 
bestaan uit de heren S. Hoekstra en L. Kooistra. De heer Boersma wordt nog dank 
gebracht voor zijn werk als kascommissielid. 
8. 
Bespreking winterprogramma. 
Na enige discussie wordt besloten de rijderijen weer aan het bestuur over te laten 
met dien verstande, dat in hoofdzaak junioren en ledenrijderijen zullen worden 
gehouden en eventueel een wedstrijd voor vrouwen of mannen, die niets hebben 
gewonnen. Voorts wordt weer besloten een feestavond te houden en wel op 14 jan 
1961. Door het “Lyts Frysk Toaniel” zal worden opgevoerd “Twa x twa = twa”. 
9. 
Rondvraag. 
Allereerst komt ter sprake het maken van een afsluiting v/d baan door middel van 
een schuif. Daar de baan niet in de polder ligt, zijn wij afhankelijk van het 
buitenwater. Als de vorst invalt en het is hoog water, zakt na enkele dagen vorst het 
water en zakt de baan in, hetgeen kan worden voorkomen door het maken van een 
goede afsluiting. 
De heer Hoeksma is genegen een en ander in orde te maken voor de somma van  
ƒ 150.-. Besloten wordt dit aanbod te accepteren. 
De heer Sleiffer stelt voor om een circulaire te laten bezorgen bij alle inwoners, opdat 
het ledental zodoende nog kan worden opgevoerd. Dit is zeer zeker mogelijk, 
doordat er in de loop van de tijd verscheidene nieuwe inwoners bij zijn gekomen. 
Aldus wordt besloten. 
De heer Y. de Jong brengt nog naar voren de reparatie van de verlichting rondom de 
baan. Hiervoor zal contact worden opgenomen met de heer v/d Bos. Altenalaan, 
opdat deze een en ander in orde kan maken. Ook zullen de kleedhokjes en het 
materiaal moeten worden nagezien. De berging van het materiaal kan blijven 
plaatsvinden bij Mw. Hepkema, alhier. 
De heer Sleiffer verzoekt hierna nog even het woord. Hij brengt de aanwezigen dank 
voor het vertrouwen, dat in hem is gesteld nu hij als bestuurslid van de IJsclub is 
gekozen. Hoewel de korte baan hem niet zo best ligt, meent hij toch dat er in een 
dorp als Oranjewoud best wat valt te bereiken. Hiervoor is echter nodig 
samenwerking tussen de gehele dorpsgemeenschap. De IJsclub heeft een moeilijke 
tijd gehad, wegens de ziekte van de penn. en de voorzitter. Alles is op 1 man 
neergekomen, die derhalve een 3 tal functies tegelijk moest vervullen. Hij meent de 
secretaris dan ook voor deze taak namens de gehele vergadering dank te moeten 
betuigen. Deze brengt de heer Sleiffer dank voor zijn woorden en hij twijfelt er niet 
aan of de samenwerking met de nieuw gekozen bestuursleden zal van goede aard 
zijn. 
Verder niets meer aan de orde zijnde, sluit de wnd. voorzitter, na allen te hebben 
bedankt voor de opkomst, om plm. half elf deze vergadering. 
 
  Oranjewoud, 6/11 1961 
   
  F. Sleiffer, voorzitter 
  A. de Vries, secretaris 
 


